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توصیه های وزارت بهداشت به زائران اربعین 
سرپرســت دفتر آموزش و ارتقای ســامت وزارت بهداشــت به زائران اربعین 
حسینی توصیه کرد برای داشتن ســفری توام با سامتی، دوره واکسیناسیون 
کرونا خود را تکمیل کنید.به گزارش ایســنا، دکتر فرشــید رضایی با اعام این 
مطلب افزود: زائران اربعین اگر از آخرین تاریخ تزریق واکسن شان بیشتر از شش 
ماه گذشــته است، واکسن کرونا دز یادآور را تزریق کنند.وی تاکید کرد: زائران 
عزیز اربعین در طول پیاده روی مایعات کافی بنوشــند و از آب ســالم و فراوان، 

غذاهای پخته شده تازه و گرم، میوه پوست دار و شسته شده استفاده کنند.
وی ادامه داد: زائران از چند روز قبل از اربعین، پیاده روی منظم داشته باشند و 
برای ســامتی زانوها، هنگام پیاده روی از عصا استفاده کنند. از کفش راحت و 
مخصوص پیاده روی و دو جوراب یا جوراب حوله ای استفاده کنند. از کوله پشتی 
مناسب استفاده کرده و از حمل بار اضافی و سنگین پرهیز کنند.سرپرست دفتر 
آموزش و ارتقای ســامت وزارت بهداشت گفت: فهرست وسایل ضروری همراه 
 ،ORS زائران داروهای بیماری های زمینه ای برای 10 روز، چســب زخم، پودر
نمک، آلوخشــک و انجیرخشک )برای پیشــگیری از یبوست(، قاشق و لیوان، 

دمپایی، صابون، چراغ قوه باشد.
فرشیدی با بیان این که زائران در فواصل زمانی منظم، به خود استراحت دهند 
و از مواجهــه طولانی مدت با آفتاب خودداری کنند، افزود: برای در امان بودن 
از آفتاب و نور شــدید خورشید از عینک آفتابی، کاه لبه دار و کرم ضد آفتاب، 
استفاده کنند. لباس مناسب، گشاد و با الیاف نخی به تن کنند. وی بیان داشت: 
زائران در طول پیاده روی مایعات کافی بنوشــند. در اماکن شــلوغ و پر تجمع، 
از ماســک اســتفاده کنند و در صورت داشتن عایم بیماری، ماسک بزنند و از 

دیگران فاصله بگیرند و به مراکز درمانی اطاع دهند.
سرپرســت دفتر آموزش و ارتقای سامت وزارت بهداشت با اشاره به این که وبا 
یک اســهال عفونی خطرناک اســت که از طریق آب، غذا و دست آلوده منتقل 
می شود، گفت: لازم است زائران به طور منظم دست های خود را با آب و صابون 
بشــویند و از آب سالم و فراوان، غذاهای پخته شده تازه و گرم، میوه پوست دار 
و شسته شده استفاده کنند.بنابر اعام روابط عمومی وزارت بهداشت، فرشیدی 
افزود: زائران اربعین از خوردن هرگونه ســالاد و سبزیجات، ماهی، لبنیات غیر 
پاستوریزه و غذاهای دارای ســس و کشک، خودداری کنند. اگر با تب، سرفه، 
ضایعات پوســتی اسهال و اســتفراغ مواجه شــدند، فورا به دنبال مراقبت های 
پزشــکی باشــند. وی در پایان از زائران اربعین خواست پس از بازگشت از سفر 
قرنطینه را رعایت کنند و  مخصوصا از خانم های باردار، ســالمندان، افراد دارای 

بیماری زمینه ای و نقص ایمنی فاصله بگیرند.

پرداخت »وام فرزندآوری« به مردان
 معطل دریافت پاسخ از سازمان نظام وظیفه

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با بیان اینکه بانک مرکزی خواستار 
مستثنی شدن پرداخت وام فرزندآوری به مردان مشروط به استعام وضعیت 
خدمت شده است، گفت: ولی سازمان نظام وظیفه هنوز پاسخی نداده است.
به گزارش ایســنا، وحید یامین پور در صفحه توییتر خود نوشت:»طبق ماده 
10 قانون خدمت وظیفه، پرداخت وام مشــروط به استعام وضعیت خدمت 
است؛ سالها است وام ازدواج، از این شرط مستثنی شده است. با اباغ قانون 

جوانی جمعیت بانک ها در خصوص وام فرزندآوری باتکلیف اند.
 بانک مرکزی خواســتار مستثنی شدن این وام هم شده، ولی سازمان نظام 
وظیفه هنوز پاسخی نداده اســت.« وی در توییت دیگری افزود:»ان شاءالله 
که ســازمان نظام وظیفه هرچه زودتر وام فرزندآوری را هم از شرط استعام 
وضعیت خدمت وظیفه مستثنی کند. اما از نمایندگان محترم مجلس استدعا 
دارم با هدف تســهیل ازدواج و فرزندآوری، قانون خدمت وظیفه عمومی را 

مورد بازنگری قرار دهند.«

دوربین های مترو 
در لحظه قادر به شناسایی چهره افراد نیستند

یک منبع آگاه گفت: دوربین های داخل مترو تصاویر را ضبط می کنند اما در 
لحظه پردازش انجام نمی شود.

به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، محمدصالح هاشمی گلپایگانی، دبیر ستاد 
امر به معروف و نهی از منکر چند روز پیش گفته بود که فناوری الان اجازه 
می دهد تصاویر با عکس کارت ملی تطبیق داده شود و بی حجاب ها شناسایی 
شــوند اما با با پیگیری های انجام شده مشخص شد، دوربین های مترو تهران 
قادر به شناســایی چهره افراد نیســتند.یک منبع آگاه در این باره بیان کرد: 
دوربین های داخل قطار و ســکو تصاویر را ضبط می کننــد اما پردازش آن 
انجام نمی شــود و تنها راه حل آن زوم تصویر روی چهره فرد اســت.پیش از 
این در رابطه با جریمه افراد بدون ماسک در مترو نیز قرار بود از دوربین های 

تشخیص چهره و ... استفاده شود.

توزیع واکسن های ایرانی آنفلوآنزا 
آغاز شد

رئیس سازمان غذا و دارو از توزیع واکسن های آنفلوآنزای چهارظرفیتی تولید 
داخل از دیروز)1۲ شــهریور( خبر داد.به گزارش ایسنا، دکتر بهرام دارایی با 
اشاره به تامین به موقع واکســن آنفلوآنزای تولید داخل، اظهار کرد: واکسن 
آنفلوآنزای تولید داخل از ســال گذشته در کشور تولید و در دسترس عموم 

قرار گرفته است.
 این واکســن توسط جوانان دانشمند داروســازی و با فناوری کاما بومی و 
دانش بنیان به تولید انبوه رسیده و افتخار بزرگی برای کشور است.وی افزود: 
امسال تامین ۲.۵ میلیون دُز واکسن آنفلوآنزا پیش بینی شده که حدود یک 
میلیون دز آن از محل واکســن های تولیــد داخلی و مابقی از طریق واردات 

تامین شده است.
بنابر اعام مرکز اطاع رسانی سازمان غذا و دارو، دارایی با بیان اینکه بهترین 
زمان تزریق واکسن آنفلوانزا اواسط شهریور و اوایل مهرماه است، عنوان کرد: 
بخشی از واکسن های تامین شده در اختیار معاونت بهداشتی و بخشی دیگر 
به منظور دسترســی عمومی در داروخانه های سراســر کشور توزیع و با لزوم 

ثبت در سامانه تیتک عرضه خواهد شد.

نگاه

اخبار کوتاه

شیب نزولی موج هفتم کرونا در پایتخت

تمایلی برای ورود اتوبوس دست دوم نداریم
شهرداری بودجه برای نوسازی ناوگان دارد

اقدامات اتوبوسرانی تهران برای مهرماه تشریح شد

از تقویت خطوط بی  آرتی تا بازسازی ۵۵۰ اتوبوس برای استقبال از مهر

رئیس سازمان محیط زیست:

پسماند  جایگزین مازوت می شود

رئیس سازمان بهزیستی کشور:

یارانه معلولان دهک دهم قطع نمی شود

معاون درمان ستاد کرونا استان تهران با اشاره به روند نزولی 
موج هفتم کرونا در پایتخت، گفت: قطعا اگر با همین روال 
پیش برویم، ان شــاءالله تا اوایل مهرماه موج هفتم بیماری 
بالاخره فروکش می کند.دکتر نــادر توکلی در گفت وگو با 
ایسنا، با اشــاره به شیب نزولی کرونا در پایتخت، گفت: بر 
اســاس آخرین اطاعات می دانیم که وضعیت بیماری در 
اســتان کاهشــی بوده اســت. تعداد کل مراجعه روزانه به 
کلینیک های تنفســی حدود ۳000 نفر است و شاید تنها 
۵ درصد این افراد نیاز به بســتری شــدن داشته باشند.او 
با ابراز امیدواری نســبت به اینکه بیماری تا پایان شهریور 
شــرایط آرام تری را تجربه کند، تاکید کــرد: تعداد موارد 
بستری روزانه به حدود ۲00 نفر رسیده است. از سوی دیگر 
خوشــبختانه موارد مرگ و میر مثبت کرونایی پایتخت نیز 
تک رقمی شده است.وی افزود: یکی از مواردی که از حدود 
دو ماه قبل مشخص شد، این بود که بیماری بیشتر در افراد 
بالای ۵0 سال با بیماری زمینه ای روئیت می شود که در این 

گروه هم واکسیناسیون با اقبال خوبی مواجه شد.
توکلی با بیان اینکــه موج هفتم کرونا در پایتخت در حال 
نزول است،  تصریح کرد: با توجه به اینکه از قله موج هفتم 
گذر کردیم، قطعا اگر با همین روال پیش برویم ان شــاءالله 
تا اوایل مهرماه موج هفتم بیماری بالاخره فروکش می کند.
او درباره پیش بینی بیمــاری در ماه های آتی، گفت: تصور 
نمی کنیم پس از برگزاری پیاده وری اربعین مشکل خاصی 
در بیمــاری رخ دهــد و این مراســم هم بــا ماحظات و 
دســتورات لازم برگزار می شود.معاون درمان ستاد کرونای 
استان تهران درباره پیش بینی ها از بروز موج هشتم کرونا 

اظهار کرد: پیش بینی بروز موج هشــتم ســخت است اما 
با توجه به در پیش بودن فصل ســرما و بروز بیماری های 
تنفسی نظیر آنفلوآنزا، یکی از نکات مهم برای کاهش بروز 
بیماری های تنفسی،  تزریق واکسن آنفلوآنزا از اواخر شهریور 
تا اوایل مهر است. وی درباره وضعیت واکسیناسیون کرونا 
در اســتان تهران نیز بیان کرد: شرایط خوب است و افراد 
دارای بیماری زمینه ای و افراد بالای ۵0 ســال اســتقبال 
خوبی از واکسیناســیون داشــتند و اکثر مردم دز چهارم 
را تزریــق کرده انــد و درواقع می توان گفت اســتقبال از 

دزهای یادآور واکســن در تهران مطلوب بوده است.توکلی 
در پایــان با تاکید بر لزوم رعایت پروتکل های بهداشــتی، 
تصریح کرد: هنوز شــرایط کاما عادی نیست و لازم است 
پروتکل ها و فاصله گذاری اجتماعی رعایت شود. خوشبختانه 
فرهنگسازی استفاده از ماسک شکل گرفته است، اما لازم 

است که در محیط های بسته جدی تر گرفته شود.
۳۰ فوتی و شناسایی ۵۳۲ بیمار جدید کرونا 

در کشور
بنابر اعام وزارت بهداشــت، در یک شبانه روز ۵۳۲ بیمار 

کووید 1۹ در کشــور شناسایی شدند و متاسفانه ۳0 بیمار 
نیز جان خود را از دســت دادند.به گزارش ایســنا، از روز 
11 شــهریورماه  تا روز 1۲ شــهریورماه 1۴01 و بر اساس 
معیارهای قطعی تشــخیصی، ۵۳۲ بیمــار جدید مبتا به 
کووید1۹ در کشــور شناســایی و 1۴۶ نفر از آنها بستری 
شــدند.مجموع بیماران کووید1۹ در کشور به ۷ میلیون و 
۵۳1 هزار و ۹۲۴ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ ساعت، 
۳0 بیمار مبتا به کووید1۹ در کشور جان خود را از دست 
دادند و مجموع جان باختگان این بیماری، به 1۴۳ هزار و 

۹۴۷ نفر رسید.
خوشبختانه تا روز 1۲ شــهریورماه ۷ میلیون و ۳0۵ هزار 
و 1۷۶ نفــر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارســتان ها 
ترخیص شــده اند.۹۲1 نفر از بیمــاران مبتا به کووید1۹ 
در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت 
قــرار دارند.تا روز 1۲ شــهریورماه ۵۳ میلیون و ۸۳۵ هزار 
و ۸۸1 آزمایش تشــخیص کووید1۹ در کشور انجام شده 
است.همچنین تا روز 1۲ شهریورماه ۶۵ میلیون و 10 هزار 
و ۵۸۵ نفــر دوز اول، ۵۸ میلیــون و ۳۹۵ هزار و 1۲۸ نفر 
دوز دوم و ۳0 میلیون و ۸۶۵ هزار و ۸۴۷ نفر، دوز ســوم و 
بالاتر واکســن کرونا را تزریق کرده اند. مجموع واکسن های 
تزریق شــده در کشور به 1۵۴ میلیون و ۲۷0 هزار و ۵۶0 
دوز رسید.در یک شــبانه روز ۳۷ هزار و ۸۹۷ دوز واکسن 
کرونا در کشور تزریق شده است.در حال حاضر ۸ شهرستان 
در وضعیت قرمز، 11۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۳0۲ 
شهرستان در وضعیت زرد و ۲۲ شهرستان در وضعیت آبی 

قرار دارند.

رئیس کمیســیون حمل و نقل شــورای شهر تهران گفت: 
شــهرداری تهران موظف است اتوبوس ها را بازسازی کند و 

خرید اتوبوس های داخلی را در اولویت قرار دهد.
جعفر تشکری هاشمی درباره علت ورود اتوبوس های دست 
دوم به ایران اظهار کرد: ما هیچ میلی به اینکه اتوبوس دست 
دوم وارد ناوگان بشــود، نداریم؛ مبنا را بر این گذاشتیم که 
اتوبوس هایــی با کیفیت داخلی خرید کنیم و به بازســازی 
اتوبوس های موجود بپردازیــم، زیرا آن ها حتما قابل رقابت 

خواهنــد بود. وی ادامه داد: بســیاری از ایــن اتوبوس ها با 
هزینه های کمی می توانند به خدمت گرفته شوند اما طبق 
مصوبات دولت، این اجازه داده شده که اتوبوس و کامیون با 

حداکثر ۲ ســال عمر وارد ناوگان شهری شوند و شهرداری 
هم به بخش خصوصی اجازه داده که این ناوگان را خریداری 
کند. رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران تاکید 

کرد: البته اتوبوس های خریداری شــده باید استاندارد های 
محیط زیستی و فناوری را داشته باشند، بنابراین شهرداری 
تهران خودش به تنهایی قصد ندارد اتوبوس کهنه وارد کند 
و قرار هم نیست چنین اتوبوس هایی جایگزین اتوبوس های 

نو داخلی شوند.
تشکری هاشــمی یادآوری کرد: شــهرداری تهران موظف 
است طبق بودجه بندی، اتوبوس ها را بازسازی کند و خرید 

اتوبوس های داخلی هم در اولویت قرار دهد.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوســرانی تهران تمهیدات این 
شرکت برای اســتقبال از مهر را تشریح کرد.بهرام نکاحی 
در گفت وگو با ایســنا، در این باره بیان کرد: طرح استقبال 
از مهر آغاز شــده و ســرویس هایی را بــرای دانش آموزان 
پیش بینی کرده ایم که خدمات به دانش آموزان ارائه خواهند 
داد.وی ادامه داد: با توجه به این که ســفرهای آموزشــی با 
آغاز مهرماه به سایر سفرها اضافه می شود، به همین دلیل با 

اضافه شدن سفرهای آموزشی شاهد افزایش حجم سفرهای 
روزانه در شــهر تهران خواهیم بود که برهمین اساس باید 
ظرفیت های خود را افزایش دهیم تا این سفرها پوشش داده 
شود که بر همین اساس تمهیداتی را در قالب طرح استقبال 
از مهرماه اندیشیده و در دستور کار قرار دادیم.نکاحی اضافه 
کرد: تقویت خطوط اتوبوســرانی به ویژه خطوط بی آر تی، 
بهسازی و بازســازی ۵۵0 اتوبوس در دستور کار قرار دارد 

کــه از ابتدای مهرماه به کمک ناوگان حمل و نقل عمومی 
می آیند تا افزایش سفرهای روزانه را پاسخ دهند.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران در مورد تخصیص 
اتوبوس از سوی دولت به شهرداری اظهار کرد: اولین قسمت 
این اتوبوس ها در شــهریورماه تحویل می شود و بعد از آن 
تعداد بیشتری اتوبوس وارد ناوگان می شوند و امیدواریم تا 
پایان ســال بتوانیم سهمیه اولیه ای که دولت به شهرداری 

تهران اختصاص داده یعنی ۹00 دســتگاه اتوبوس را وارد 
ناوگان اتوبوسرانی کنیم.وی در پاسخ به این سوال که چند 
دســتگاه اتوبوس در فاز اول تحویل شــهرداری می شود، 
گفت: با توجه به این که سفارش ها ثبت شده، بسته به توان 
خودروساز این اتوبوس ها ســاخته و وارد مدار بهره برداری 
می شــوند به همین دلیل چون بحث تولید اتوبوس مطرح 

است هنوز عدد دقیقی را اعام نکرده اند.

رئیس سازمان محیط زیست با اشاره به اقدامات این سازمان 
برای مدیریت پســماند از تاش برای اســتفاده از پسماند 
بــرای تامین انرژی نیروگاه ها به جــای مازوت خبر داد.به 
گزارش ایلنا، علی ساجقه، رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست، با بیان اینکه عزم دولت بر حفاظت از محیط زیست 
است، اظهار کرد: همه اعضای هئیت دولت بر این میثاق ها 
پایبند هستند.وی افزود: ما به دنبال تدوین و تصویب قانون 
حفاظت و بهره برداری پایدار هستسم تا در قالب این قانون 
مانع اجرای پروژه های فاقد مجوز محیط زیســتی باشیم.
ساجقه تاکید کرد:  دربحث آزاد سازی سواحل، دولت به 
صورت محکم  ایستاد. این دولت شعارهای محیط زیستی 
نداد اما از ابتدای کار خود بیشترین کارها را انجام داد.وی 
تاکید کرد: شــخص رئیس جمهور به ما گفته اند که جایی 
که برای حفظ محیط زیســت نیاز به تقابل باشد این کار 
را انجام دهیم.ســاجقه تاکید کرد: هر پروژه  عمرانی قبل، 

حین و بعد از آن پایش می شــود. وی همچنین در رابطه 
بــا موضوع احیای دریاچه ارومیه نیز اظهار کرد: ریاســت 
جمهوری در این رابطه حساســیت ویژه ای دارند، تاکنون 

سرمایه گذاری بزرگی صورت گرفته است.
وی همچنیــن در رابطه حق آبه هیرمنــد نیز گفت: وقتی 
دولت های مســتقر افغانســتان به وظایف خود عمل نکند 
ما از ظرفیت های بین المللی اســتقاده خواهیم کرد تا در 
این راســتا اقدام شود.او بیان کرد: ما تنها سازمانی هستیم 
که ممکن اســت بدون تنش جابجایــی مدیریتی در آن 
صــورت بگیرد. ما در رابطه با تعویــض مدیران کل تحت 
فشار نیســتیم. نگاه من به مدیریت، نگاه درون سازمانی و 

اعتقاد داریم تمامی نیروهای محیط زیست باید بتوانند به 
رده های بالای محیط زیستی برسند.وی همچنین در رابطه 
آخریــن اقدام برای پیگیری محیطبــان برومند نجفی نیز 
اظهار کرد: باید دستگاه قضایی، دادگستری و تیم حفاظت 
پاسخگو باشند. قتل این محیط بان  برای ما بسیار سنگین 
بوده  و هنوز جای سوال است که قاتل هنوز دستگیر نشده 
اســت.وی همچنین در رابطه مجوز بهره برداری از آب های 
ژرف یادآور شد: ما تا زمانی که منابع آبی خود  و کشور را 
نشناسیم و  همچنین اثرات این بهره برداری را ندانیم هیچ 

مجوزی صادر نخواهیم کرد.
ســاجقه با بیان اینکه خوشبختانه ســامانه نظارت هوای 

پاک در دی ماه 1۴00 به بهره براداری رســید، گفت: برای 
حدود 11 دســتگاه تکالیف خاصی در نظر گرفته شــده 
است، ۶۲ حکم توســط رئیس جمهوری صادر شده و ۵۲ 
هــزار میلیارد ریال  نیز منبع مالی برای اجرای این احکام 
در نظر گرفته شده اســت.وی در ادامه با اشاره به موضوع 
مدیریت پســماند نیز گفت: از ســال ۸۶ کارگروهی برای 
مدیریت پسماند تشکیل شــد که از آن زمان تا امروز ۳1 
جلسه آن برگزار شــد و حدود ۴۶ درصد این جلسات در 
این دولت برگزار شــد. حساســیت ویژه ای برای مدیریت 
پســماند داریم. در حال تاش برای استفاده از پسماند در 
تامین انرژی نیروگا ه های کشــور باشد الان این موضوع در  
خصوص کارخانه  سیمان تهران نهایی شده و برای نیروگاه 
اصفهان هم این موضوع در حــال انجام بوده و امیدواریم 
برای نیروگاه شازند و پالایشگاه آبادان نیز این موضوع نیز 

محقق شود.

رئیس سازمان بهزیستی کشــور با اشاره به اینکه بر اساس 
قانون، سه درصد جذب نیروها از طریق آزمون های استخدامی 
باید از میان افراد دارای معلولیت باشــد گفت: این قانون در 
سازمان بهزیستی اجرا می شود اما در یکسری از کد رشته ها 
بعضا ممکن اســت جذب اتفاق نیفتد. بر اســاس آمارهای 
موجود، از ۳ درصد سهمیه جذب معلولان، حدود 1.۲ درصد 
جذب اتفاق افتاده است.به گزارش ایسنا، علی محمد قادری 
در خصوص وضعیت اجرای قانون حمایت از حقوق معلولان، 
بیان کرد: این قانون ســه ســال پیش مصوب شد و قانون 
جامعی است که دستگاه های متنوعی را مکلف کرده که به 
این ۳۴ ماده و ۲۹ تبصره توجه و از تمام ظرفیت های خود 
اســتفاده کنند و هر ساله باید گزارش خود از میزان اجرای 
قانون را به عنوان دستگاه ذی نفع، به دبیرخانه و دبیرخانه به 
صحن علنی مجلس ارائه کند.وی ادامه داد: باتوجه به اینکه 
دستگاه ها چندان در جریان مشکات و محدودیت ها و شرح 
وظایف قانونی خود نیســتند، این روشنگری و مطالبه گری 
حدود 10 ماه اســت که در دولت ســیزدهم شروع شده و 
نامه ای به رییس جمهوری نوشــته شد و دستگاه ها مکلف 
شــدند که تمام قد نسبت به اجرای مفاد قانون دقت کنند 
و گزارش آن را به بهزیســتی ارائه دهند. برخی از دستگاه ها 

تاش کردند و برخی هنوز بــه معنای واقعی کلمه جریان 
معلولیت و وظایف خود را درک نکرده اند.قادری در خصوص 
مناسب سازی معابر افزود: موضوع مناسب سازی امری بدیهی 
اســت. موضوعات مناسب ســازی صرفا به عوامل عمرانی و 
اینکه در یک معبری شیب رعایت شود، نیست. باید بدانیم 
که پلتفرم هایی که معلولان، ناشنوایان و نابینایان می خواهند 
به آن سامانه دسترسی داشــته باشند، مناسب سازی شود. 
قادری با اشاره به اینکه موضوع مناسب سازی باید به عنوان 
نگاه ملی از منظر مطالبه گری توســط افراد دارای معلولیت 
و عموم افراد توجه شــود، یادآور شــد: این پیشرفت که در 
برخی از شهرها می بینیم، مثل شــهرداری تهران کارهای 
خوبی انجام دادند، کافی نیســت و یا ضوابطی که سازمان 
نظام مهندسی برای اجرای این قانون و موضوع مناسب سازی 
برای ساخت و سازهای شهری در نظر گرفته باید به عنوان 
آیتم دقیق بر روی آن نظارت شود..وی در بخش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به اینکه قانون پیش بینی کرده که سه 

درصد آزمون های اســتخدامی که هر سال برگزار می شود، 
برای جذب افراد دارای معلولیت باشــد گفــت: این قانون 
در ســازمان بهزیستی اجرا می شــود اما در یکسری از کد 
رشته هایی که متناسب با جذبی)استخدام نیرو( در استان ها 
یا شهرستان ها است، بعضا ممکن است اتفاق نیفتد. آماری 
که داریم این اســت که از ۳ درصد حدود 1.۲ درصد جذب 
اتفاق افتاده اســت. 1۴ دستگاه داریم که باید در این حوزه 

عملکرد داشته باشند. 
چند روز گذشــته نیز با سازمان اداری استخدامی جلسه ای 
داشتیم و این شورا مصوب کرد که حد نصاب را به ۸0 درصد 
برساند.وی که در برنامه ای تلویزیونی صحبت می کرد افزود: 
یک گام در این دولت به جلو رفتیم. تا قبل از این، حد نصاب 
بــه صورت صد در صد بود اکنون تا ۸0 درصد نمره و امتیاز 
را سازمان اداری و استخدامی در نظر گرفته که فضای ورود 
افراد دارای معلولیت در حوزه های اداری و تخصصی کشور ما 
باز شود.به گزارش ایسنا، قادری در بخش دیگری از سخنان 

خود با اشــاره به اینکه افراد دارای معلولیت نشان می دهند 
که استعدادهای شگرفی دارند، گفت: این را بهانه ای دیدیم 
از ابتدای خدمت در ســازمان بهزیستی کانون استعدادیابی 
و شناســایی ظرفیت های آنها را داشته باشیم که به مرحله 
خوبی رسیده است و کارشناسان و اساتید و داوران حرفه ای 
با سازمان بهزیستی دســت داده اند و این اقدامات در حال 
انجام اســت.  وی در پاسخ به سوالی مبنی براینکه »گاهی 
گزارشاتی می رســد که برخی از افراد دارای معلولیت جزو 
دهک های بالا محاسبه شده اند برای آنها چه کاری می توان 
انجام داد؟« یادآور شــد: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
رسما اعام کرد افرادی که معلول هستند ولو دهک 10 هم 
باشند هیچ منعی برای دریافت یارانه ندارند. یک فردی که 
یک یا چند معلول را در خانواده دارد و خود سرپرســت آن 
خانواده است، مشمول دریافت مستمری سازمان بهزیستی 
و هم موضوع دریافت یارانه های دولتی است. ما گزارشی در 
حال حاضر نداریم که بخواهنــد یارانه های آنها را به جهت 
ایــن که در دهک 10 قــرار گرفته اند قطع کرده باشــند. 
سازمان بهزیستی به هر فردی که دارای معلول است و کارت 
معلولیت دریافت می کند متناسب با نوع و شدت معلولیت 

خدمات خود را ارائه خواهد داد.

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان بیان داشت: با برنامه های صورت گرفته روزانه ۳00 تن گوگرد از گازوئیل 
در پالایشگاه اصفهان حذف می شود. 

 محســن قدیری به مناسبت هفته دولت در جمع خبرنگاران با بیان اینکه پالایشگاه اصفهان وظیفه 
تأمین سوخت 1۷ استان کشور را برعهده دارد، گفت: از جمله مهم ترین طرح های پالایشگاه اصفهان 
تکمیل طرح جامع زیست محیطی، بهبود فرایند و بهینه سازی، اصاح و بهبود زیرساخت آب و انرژی 

و رفع تنگناهای عملیاتی و افزایش ایمنی و همچنین توجه ویژه به مسائل زیست محیطی است. 
وی گفت: پالایشــگاه اصفهان تا سال 1۴0۵ در نظر دارد که ظرفیت پالایشی نفت خام را به ظرفیت 
بهینــه و پایدار ۳۶0 هزار بشــکه در روز رســانده و از منابع ملی صیانت کنــد. احداث واحد جدید 
گوگردزدایی در راستای رعایت الزامات بهبود کیفیت محصولات تا دستیابی به استانداردهای یورو نیز 

از جمله اهدافی است که در افق 1۴0۵ تعیین شده است.
قدیری با بیان اینکه از سال ۸۵ پروژه هایی به ارزش ۲۳0 میلیون یورو برای استانداردسازی بنزین به 
استاندارد یورو۵ انجام شده است، ادامه داد: از سال ۹۳ واحد تصفیه گازوئیل را تاسیس کرده ایم و تا 
پایان شهریور امسال انتشارppm ۸000 گوگرد در هوا را به 10 واحد کاهش خواهیم یافت که برای 

این پروژه ۴/۹ هزار میلیارد تومان و بیش از یک میلیارد یورو هزینه شده است.
وی بــا تاکید بر اینکه بــا برنامه های صورت گرفته روزانه ۳00 تن گوگرد از گازوئیل در پالایشــگاه 
اصفهان حذف می شود، افزود: همچنین روزانه ۲0 میلیون لیتر گازوئیل استاندارد را با استانداردهای 

روز تحویل مردم می دهیم.
مدیرعامل شرکت پالایشگاه اصفهان اظهارداشت: برای طرح جامع زیست محیطی بهبود و بهینه سازی 

فرایند پالایشگاه اصفهان پروژه های اجرا شده بیش از ۸۳ هزار میلیارد ریال هزینه شده است. 
وی ادامــه داد: تا پایان شــهریورماه با احداث دو واحد آمین، یک واحــد آب ترش، دو واحد تصفیه 
گازوئیل، یک واحد هیدروژن و بازیافت و جامدسازی گوگرد راه اندازی خواهد شد، همچنین تاکنون 

بیش از یک میلیارد یورو در پالایشگاه اصفهان برای اجرای این پروژه ها هزینه شده است.
قدیری با بیان اینکه مشعل های پالایشگاه به سوخت گاز شهری مجهز شده و از لحاظ آلایندگی پاک 
هستیم، تاکید کرد: طی سه سال آینده، مشعل های پالایشگاه خاموش خواهد شد و گاز خروجی آن 
تصفیه شــده و به سیستم بازمی گردد. وی با تاکید بر اینکه پالایشگاه اصفهان به هیچ وجه نمی تواند 
از مازوت استفاده کند، اظهار کرد: میزان آلاینده های گاز خروجی از کوره های پالایشگاه دائماً توسط 

سازمان محیط زیست بررسی می شود و این گاز آلایندگی ندارد.
قدیری با اشاره به اینکه پالایشگاه، سال گذشته در رتبه سوم سودآوری بین شرکت های بورسی بود، 
اظهار کرد: در سه ماهه نخست امسال نزدیک به 1/۳ هزار میلیارد تومان سود پالایشگاه افزایش پیدا 

کرد و به سرعت در حال تبدیل به پترو پالایش هستیم.
وی با بیان اینکه پالایشگاه اصفهان امسال بالاترین سود را در بین شرکت های پالایشی بورسی داشته 
است، خاطرنشان کرد: این افزایش سود ناشی از بازنگری سیستم برنامه ریزی تولید برای یافتن ترکیب 

بهینه محصولات بوده است.
مدیرعامل شــرکت پالایشــگاه اصفهان بیان داشــت: احداث تصفیه خانه و انتقال پساب تصفیه خانه 
شاهین شهر به پالایشگاه، سرمایه گذاری در تأمین آب پایدار از منابع خاکستری و غیر شرب و خرید 
پســاب نگین، ســرمایه گذاری در طرح انتقال آب از خلیج فارس، احداث واحد بازیابی آب های فوق 

شور، حمایت سرمایه گذاری در تکنولوژی آب، تعویض خط لوله انتقال آب درچه، احداث کولینگ های 
هیبریدی شــمالی و جنوبــی برای صرفه جویی ۳۳۵ مترمکعب آب و نصب آنالایزر برخط ســنجش 
پارامترهای کیفی پساب بهداشتی از جمله طرح هایی است که در زمینه حفاظت از آب تا سال 1۴0۵ 

اجرایی خواهد شد.
قدیری اظهارداشــت: احداث سیســتم بازیابی گاز الپی جی، احداث پکیج PSA برای بازیابی و اولید 
هیدروژن با خلوص بالا، به روزرســانی سیســتم های کنترلی، بهینه ســازی کوره هــای واحد تبدیل 
کاتالیســتی و حذف مرکاپتان نیز از جمله پروژه هایی اســت که در دســت اقدام است. در سه ماهه، 
1۴01، سود تحصیل شده پالایشگاه پنج برابر شده است. پالایشگاه اصفهان امسال بالاترین سود را در 
بین شرکت های پالایشی بورسی داشته است. این افزایش سود ناشی از بازنگری سیستم برنامه ریزی 

تولید برای یافتن ترکیب بهینه محصولات بوده است.

مدیرعامل پالایشگاه اصفهان مطرح کرد:

حـذف روزانه ۳۰۰ تن گوگرد گازوئیل در پالایشگاه


